
                                                                                                                                                                                      

Nr.4322/28.11.2017 

Proces-verbal de sedinta 

 

 Incheiat azi 28.11.2017, orele 14°°, cu ocazia sedintei publice ordinare 

pe luna noiembrie 2017, conform convocatorului nr.4216/21.11.2017. 

La sedinta sunt prezenti 10 consilieri locali din totalul de 11 consilieri locali 

si dl.Popa Dumitru - consilier satesc. 

Dna.secretara da citire procesului-verbal al sedintei anterioare pentru a da 

posibilitate consilierilor locali sa conteste continutul acestuia si sa ceara 

mentionarea exacta a opiniilor exprimate in sedinta anterioara. Nu au fost 

exprimate contestatii fapt pentru care d-na secretara solicita supunerea la vot. 

Procesul-verbal se aproba cu unanimitate de voturi. 

Dl.presedinte prezinta ordinea de zi : 

1. Alegerea presedintelui de sedinta;  

2. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea Dispozitiei nr.162/03.11.2017 

privind rectificarea bugetului local pe anul 2017; 

3. Proiect de hotarare cu privire la rectificarea bugetului local pe anul 2017; 

4. Proiect de hotarare cu privire la acceptarea UAT Brastavatu ca membru in 

cadrul Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara de Utilitati Publice 

pentru Serviciul de Alimentare cu Apa si de Canalizare “Oltul”; 

5. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea efectuarii evaluarii a trei 

imobile aflate in domeniul privat al Comunei Cungrea; 

6. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea caietelor de sarcini ale 

serviciului de alimentare cu apa pentru activitatea de distributie si 

inmagazinare a apei potabile in vederea delegarii gestiunii Serviciului de 

Alimentare cu apa pentru satele Spataru si Miesti prin achizitie publica 

prin S.E.A.P; 

Ordinea de zi este aprobata, toti consilierii prezenti fiind de acord. 

Se da citire referatelor de specialitate pentru proiectele de hotarare. 

Se supune la vot alegerea presedintelui de sedinta pentru urmatoarele trei 

luni. Este ales dl.Spanu Vicentiu. 

Dl.Ban: 

-Sunt de acord cu toate proiectele de hotarari. In legatura cu evaluarea 

imobilelor: sunt solicitari pentru inchiriere sau vanzare?  

Dl.Primar: 

-Nu avem nici o solicitare. Sa le avem evaluate. Dispensarul nu se poate 

vinde pentru ca este prins ca parc. Se paote doar inchiria. 

Dl.Spanu: 

-Stiu ca pentru dispensare nu se plateste chirie.  

Dl.Primar: 

-Daca vine cineva pentru utilitate publica, se va plati chirie. 

Dl.Bujgoi: 



-In legatura cu alimentarea cu apa? 

Dl.Primar: 

- Avem doua variante: sa o dam unei societati care sa faca numai asta sau  

prin SEAP se publica si se poate inscrie oricine. In situatia in care SC Prestari 

Servicii Cungrea va castiga licitatia, poate sa faca si alte servicii. Daca o 

atribuim prin HCL, societatea nu va mai putea desfasura si alte activitati. Se 

aproba toate caracteristicile tehnice necesare desfasurarii activitatii. In functie de 

asta se va face o evaluare si se va stabili daca aduce profit. 

Dl.Stancana: 

- In legatura cu acceptarea UAT Brastavatu in ADI-Oltul, s-a solicitat de 

catre Consiliul Judetean luarea unei hotarari in legatura cu aceasta, avand in 

vedere faptul ca noi suntem membrii in aceasta asociatie. 

Dl.Dicu: 

- Cati membrii sunt in asociatie? 

Dl.Stancana: 

-In jur de 56 de comune si doua orase. 

Legat de evaluarea mijloacelor fixe care sunt in patrimoniu: primaria veche 

este folosita de altcineva, este veche si se va degrada in timp. Trebuie sa facem 

ceva cu ea. 

Dl.Ban: 

-Vecinii trebuie sa aiba intaietate. 

Dl.Stancana: 

-Dispensarul veterinar este in paza totusi, dar nu ar fi rau sa fie preluat de 

cineva. 

-Dl.Primar: Nu trebuie schimbata destinatia. 

Dl.Stancana: 

-La Otestii de Jos scoala a fost reabilitata dar numarul copiilor este in 

scadere. La Spataru scoala a fost vandalizata. Acest lucru se va intampla si aici. 

Ar fi bine daca s-ar vinde sau inchiria deoarece ar fi mai ingrijite. 

Legat de rectificarea bugetului local, sunt niste reglari pe conturi. 

Dl.Coconete: 

-Scolile vechi am inteles ca se vor da la Consiliile Locale. 

Dl.Primar: 

-Patru dintre ele sunt improprii utilizarii. Desi sunt in aceasta stare noi nu le 

putem demola fara avizul Ministerului Educatiei Nationale. 

-Cum vedeti varianta de a muta Scoala de la Otestii de Jos la scoala mare? 

Dna.Dicu: 

-Ce se va intampla cu ea? 

Dl.Primar: 

-Va ramane in conservare. 

Dl.Lica: 

-Este pacat de faptul ca nu mai sunt copii. Inteleg utilitatea acestei propuneri. 

Eu unul consider ca salile de la scoala Cungrea nu sunt suficiente. Ar trebui 



desfiintata sala de calculatoare. Un pericol ar fi si supravegherea elevilor. Nr. de 

elevi este in scadere, avem doi invatatori pe 5 clase si o sa treaca la simultan 

clasele a V-a si a VI-a. 

Dl.Predut: 

-Si inainte erau clasele la simultan. 

Dl.Dicu: 

-Dar cladirea se va deteriora. 

Dl.Ban: 

-Daca nu ne axam sa vina profesori , nu o sa mai avem elevi. 

Dl.Coconete: 

-Este o problema si la sofer. Trece numai la 810 si are muzica foarte tare in 

masina. 

Dl.Primar: 

-Cand o sa fie asfalt pe Spataru si Miesti o sa luam in calcul folosirea unui 

singur microbuz. 

Dl.Lica: 

-Vor fi doua cadre didactice la cinci clase. Dna Preda Claudia va trece la 

gradinita. Vor disparea ore in afara de matematica si romana. 

Dl.Primar: 

-Trebuie sa ne gandim la ce e mai bine pentru copii.  

Dl.Popa: 

-Nu m-am gandit niciodata ca la scoala din Cungrea se va ajunge la acest 

nivel din punct de vedere al numarului de copii.Trebuie facut orice pentru a 

evita acest lucru. Ar trebui comasate din punct de vedere al eficientei: un singur 

colectiv cu un director care sa organizeze activitatea educativa in primul rand cu 

cadrele didactice. 

Dl.Coconete: 

-Este imperios necesara unificarea: se mareste colectivul, este o alta 

coeziune, capata un alt sens invatamantul. Sunt de acord cu proiectele de 

hotarari. Rectificarea de buget era necesara pentru asigurarea banilor la alte 

capitole. In legatura cu proiectul privind alimentarea cu apa, noi vom ajunge 

vreodata la preturile din Slatina? 

Dl.Primar: 

-Nu. 

Dl.Coconete: 

-Se pot face racordari la reteaua de canalizare? 

Dl.Primar: 

-Nu. Se vor strange cereri si din primavara vor incepe racordarile. 

Dl.Popa: 

-Eu am o situatie mai speciala. 

Dl.Primar: 

-In primavara se va stabili. Reteaua deocamdata nu este functionala. Trebuie 

inregistrate cereri de la cel putin 25% din numarul populatiei. 



Dl.Popa: -Ma surprinde faptul ca la Otestii de Jos sunt decat 700mp. 

Dl.Stancana: 

-Da, atat sunt. 

Dl.Popa: 

-Evaluarile vor fi mai mici sau mai mari. 

Dl.Sandulescu: 

-O sa fie evaluate la valoarea pietei. 

Dl.Popa: 

-Voi face un efort financiar si voi cumpara aceasta cladire. Sunt de acord cu 

toate proiectele de hotarari. 

Se supun la vot proiectele de hotarare: 

1.  Proiect de hotarare cu privire la aprobarea Dispozitiei nr.162/03.11.2017 

privind rectificarea bugetului local pe anul 2017- 10 voturi pentru; 

2. Proiect de hotarare cu privire la rectificarea bugetului local pe anul 2017- 

10 voturi pentru; 

3. Proiect de hotarare cu privire la acceptarea UAT Brastavatu ca membru in 

cadrul Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara de Utilitati Publice 

pentru Serviciul de Alimentare cu Apa si de Canalizare “Oltul” - 10 

voturi pentru; 

4. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea efectuarii evaluarii a trei 

imobile aflate in domeniul privat al Comunei Cungrea- 10 voturi pentru; 

5. Proiect de hotarare cu privire la aprobarea caietelor de sarcini ale 

serviciului de alimentare cu apa pentru activitatea de distributie si 

inmagazinare a apei potabile in vederea delegarii gestiunii Serviciului de 

Alimentare cu apa pentru satele Spataru si Miesti prin achizitie publica 

prin S.E.A.P- 10 voturi pentru. 

 

Dl. Presedinte declara inchise lucrarile sedintei Consiliului Local. 

 

 

 

 Presedinte sedinta ,         Secretar de sedinta, 

  COCONETE Dumitru    DOBRE Carmen Cristiana                                                                                 

 


